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Skoleåret 2022/2023 er et 

år, der IKKE har været 

præget af COVID-19 og 

nedlukninger. Et skoleår 

hvor vi igen må mødes til 

sociale arrangementer i 

klasserne og på skolen. 

Endelig kan vi igen sige: 
SKOLEN ER ÅBEN. 

 

 

Forældre, elever og 

personale skulle til at øve 

sig i, at nu må vi godt. 

Måske vi stadig skal øve os 

i nogle situationer. I løbet 

af skoleåret har der været 

flere gode og dejlige ar-

rangementer. Som skole-
bestyrelse er det fantastisk 

at se engagementet og 

tilslutningen, der har været. 
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Åben skolegård 

Skoleåret 2021 – 2022 

begyndte ligesom skoleåret 

2020 – 2021 i skyggen af 

Corona. Heldigvis har der 

igennem skoleåret været 

nogle ”åbne vinduer”, som 

blandt andet betød, at vi 

med stor glæde kunne åbne 

skolegården for elever, 

familier, venner og bekendte 

d. 17. september. Det var  

- 

 

 

 

 

 

Motionsdagen 

Inden efterårsferien for 

alvor kunne nydes, skulle 

der motioneres. 

Motionsdagen var fyldt 

med god stemning og 

en masse engagement 

– og så gjorde det jo 
ikke noget, at vejret var 

med os. Danse-Dorte 

stod som altid for 

opvarmningen, og alle 

gav den hele armen til 

blandt andet WMCA. I 

år var ruten ændret, 

men det gjorde ingen 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

Åben skolegård 

I september måned blev 

Åben Skolegård igen en 

velbesøgt succes. På 

skolens inde- og udearealer 
var der en fantastisk 

stemning af glæde, 

forventning, begejstring og 

arbejdsomhed. 

Eleverne havde i dagene 

op til haft temadage, så de 

kunne fordybe sig i 

forberedelserne til Åben 

Skolegård. Årets tema 
var ”Eventyr og fantacy i en 

bred fortolkning”. Et tema, 

som elevrådet i samarbejde 

med deres klasser var 

kommet frem til. Temaet 

afspejlede sig tydeligt i de 

mange velbesøgte 

aktiviteter, hvor der flere 

steder var lange køer. 



 

 

forskel for de entusias-

tiske elever, der fik et 

velfortjent æble efter 

endt motionsløb. Tak til 

alle de forældre, som 

mødte op til kastanje-

kaffe og deltog i løbet. 
Det er altid dejligt, når I 

bakker op om arrange-

menterne på skolen. 

 

VM i fodbold 

I november måned blev 

VM i fodbold skudt i 

gang med Danmarks 

deltagelse. Den 22. 
november blev hallen 

klædt i rødt og hvidt, og 

der blev poppet 

popcorn til den store 

guldmedalje, så der 

kunne heppes på 

Danmark. Det var festligt 

og skønt at se opbak-

ningen til arrange-
mentet. Desværre røg 

Danmark jo ret hurtigt ud 

af VM. 

Juletraditioner 

Skolen har igen haft 

fokus på at give 

traditionerne liv. 

Juleklippedagen med 

deltagelse af forældre 
var som altid en 

hyggelig dag med 

luciaoptog, juleklip og 

julegodter i lange baner.  

 

Fællesskabet og julen blev også marke-

ret den sidste skoledag før jul. Det var 

rigtig dejligt, at eleverne igen kunne 

besøge kirken, hvor vi sang tre 
julesalmer, og 3. klasserne fremførte årets 

krybbespil.  

Coronaen har gjort, at der er kommet 

nye juletraditioner til Vestervangskolen. 

En af dem er Julebanko, som er med til 

at skabe hygge og glæde i december 

måned for både elever og personale. 

Spændingen er høj i alle klasser, når de 

sidder med klassens bankoplade og 
venter på lyden af ”Jinglebell rock” i 

højtaleren. Alle ved, at nu sidder Jes og 

Dorte klar på julekontoret for at råbe 

numre op. Alle er engagerede og skriver 

sms`er til julekontoret om, at nu kan vi 

godt komme i gang, eller nu skal posen 

rystes. Har klassen vandret række eller 

fuld plade, så skal der ringes til 

julekontoret, og hvis numrene er rigtige, 
er der naturligvis en lille præmie til 

klassen. Jo, julebanko er kommet for at 

blive. 

 



 

 

Skolebestyrelsens 

arbejde 

Til dette skoleår blev der 

valgt ny bestyrelse. For 

at klæde bestyrelsen på, 

arbejdes der med et on-

boardingforløb, hvor 
man som ny i bestyrelsen 

får indsigt i skolebestyrel-

sens arbejde. 

 

Bestyrelsen har haft til 

opgave at arbejde med 

at udforme skolens 

værdiregelsæt. 

Her har været en god 
proces og mange gode 

snakke.  

På klasserepræsentant-

mødet i efteråret var 

emnet mobilaftaler og 

den gode spisepause. 

Bestyrelsen har valgt at 

arbejde videre med 

emnet mobilaftaler og 
har efterfølgende også 

fået input fra personale 

og elevråd i forbindelse 

med at udfærdige 

mobilaftaler. Bestyrelsen 

har haft emnet med på 

seminar, hvor tiden blev 

brugt til at dykke ned i 

de forskellige input og 
forskning på området. 

 
 

 

I bestyrelsen har vi ligeledes haft en 

spændende proces med at ansætte en 

indskolings- og SFO-leder, og vi glæder os 

til samarbejdet med Brian, som blev ansat. 

Skoleåret 2022/2023 nærmer sig sin 

slutning. Som nysammensat skolebestyrelse 
vil vi gerne sige tak til ledelsen for at klæde 

os på til at kunne kvalificere vores arbejde i 

skolebestyrelsen. 

Tak for et spændende og lærerigt år som 

ny bestyrelse. Tak for samarbejdet med 

elever, forældre, medarbejdere og ledelse 

på VORES skole. 

 

På skolebestyrelsens vegne 

Dorte Dalgaard Jensen 


